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ΧΑΙΡΕΤΙΣΜΟΣ 

ΖΑΧΑΡΙΑ ΑΘΟΥΣΑΚΗ, ΠΡΟΕ∆ΡΟΥ ΤΟΥ ΣΑΤΕ 

Αγαπητοί συνάδελφοι, 

λόγοι υπέρτεροι της επιθυµίας µου, δεν µου επέτρεψαν να είµαι µαζί σας στη σηµερινή 

εκδήλωση, η οποία αφορά ένα µείζον ζήτηµα από το οποίο εξαρτάται το παρόν και µέλλον 

του κλάδου, παράλληλα, όµως, αναδεικνύει το ρόλο που διαδραµατίζει µε συνέπεια και 

συνέχεια ο ΣΑΤΕ τα τελευταία χρόνια. 

Στο σηµείο αυτό οφείλω να επισηµάνω ότι αυτόν τον ρόλο ο ΣΑΤΕ τον έχει κατακτήσει χάρη 

στις συνεχείς προσπάθειες του τέως Προέδρου του Συνδέσµου κ. Γ. Βλάχου ο οποίος 

κατάφερε να προσδώσει στον ΣΑΤΕ τα στοιχεία της σοβαρότητας, συνέπειας και 

αντιπροσωπευτικότητας έκφρασης της εργοληπτικής φωνής. Οφείλουµε όλοι για αυτό να τον 

ευχαριστήσουµε και να υποσχεθούµε ότι τόσο εγώ όσο και τα υπόλοιπα µέλη του ∆Σ του 

ΣΑΤΕ θα συνεχίσουµε στον ίδιο δρόµο, προσπαθώντας να φανούµε αντάξιοι της πολύ βαριάς 

κληρονοµιάς που αφήνει. 

Σε αυτό το πλαίσιο, δεν εφησυχάζουµε, κάθε άλλο. Είµαστε και παρακαλώ όλους να είστε σε 

εγρήγορση.  

Εκ µέρους του ∆ιοικητικού Συµβουλίου του ΣΑΤΕ, σας βεβαιώνω ότι στο συγκεκριµένο 

θέµα του νοµοσχεδίου της ΕΑΑ∆ΗΣΥ θα επανέλθουµε, µε νέα εκδήλωση στο Ηράκλειο, 

µόλις το σχέδιο νόµου πάρει την τελική του µορφή, ελπίζουµε σύµφωνα και µε τις 

παρατηρήσεις µας. 

Εύχοµαι κάθε επιτυχία στη σηµερινή εκδήλωσή µας. 

Με συναδελφικούς χαιρετισµούς 

Ζαχαρίας Αθουσάκης 


